

## Request Form 申請表格

To: Keck Seng Investments (HK) Limited (“KSI”)  
(Stock Code: 0184)

Unit 2902, West Tower, Shun Tak Centre,  
168-200 Connaught Road Central, Hong Kong

致: 激成投資(香港)有限公司 (“激成投資”)  
(股份代號: 0184)

香港干諾道中 168-200 號  
信德中心西座 2902 室

I/We have already received a printed copy of the Current Corporate Communications<sup>Note 1</sup> in Chinese/English or have chosen (or are deemed to have consented) to read the Current Corporate Communications posted on the KSI’s website, I/We would like to receive another printed version of the Current Corporate Communications as indicated below:

本人/我們已收取本次公司通訊文件之中文/英文印刷本或已選擇(或被視為已同意)瀏覽本公司網站所登載之本次公司通訊文件，但現在希望以下列方式收取本次公司通訊文件的印刷版本(「公司通訊文件」)<sup>附註 1</sup>：

(Please tick 「✓」 ONLY ONE box<sup>Note 2</sup>)

(請以「✓」號選擇一項<sup>附註 2</sup>)

Yes, to receive a printed version; or  
收取印刷本；或

No, not to receive a printed version. (I/We may read at KSI website or HKEx website)  
不收取印刷本。(本人/我們可以透過 激成投資或香港交易所網站查閱)

Contact Person:

聯絡人姓名：\_\_\_\_\_

Contact Telephone Number(s):

聯絡電話號碼：

Contact Address:

聯絡地址：\_\_\_\_\_

Signature(s):

簽名：\_\_\_\_\_

Date:

日期：

Notes 附註：

- Current Corporate Communications refer to Interim Reports or Annual Reports issued or to be issued by KSI for the information.  
本次公司通訊文件指激成投資發出或將予發出之董事會報告、年度財務報表連同核數師報告或中期報告作為資訊參考之用途。
- Please tick only one box on this Request Form. Any Request Form with more than one box ticked, with no box ticked, with no signature or otherwise incorrectly completed will be void.  
在本要求表格只可選擇一項。如在本要求表格作出超過一項選擇、或未有作出選擇、或未有簽署、或在其他方面填寫不正確，則本要求表格將會作廢。
- Please complete all your details clearly.  
請閣下清楚填妥所有資料。
- The above instructions will apply to the Current Corporate Communications to be sent to you until you notify KSI.  
上述指示將適用於將發送予閣下的有關本次公司通訊文件，直至閣下通知激成投資另外的安排。
- For the avoidance of doubt, we do not accept any other instructions given on this Request Form.  
為免存疑，任何在本要求表格上的額外指示，激成投資將不予處理。

閣下寄回此要求表格時，請將郵寄標籤剪貼於信封上。  
如在本港投寄毋須貼上郵票。  
Please cut the mailing label and stick this on the envelope  
to return this Request Form to us.  
No postage stamp is necessary if posted in Hong Kong.



### 郵寄標籤 MAILING LABEL

KECK SENG INVESTMENTS (HONG KONG) LIMITED  
FREEPOST NO.10 GPO  
ROOM 2902, WEST TOWER  
SHUN TAK CENTRE  
168-200 CONNAUGHT ROAD CENTRAL  
SHEUNG WAN, HONG KONG